

Title (en)
Packaging container.

Title (de)
Verpackungsbehälter.

Title (fr)
Boîtier de conditionnement.

Publication
EP 0184474 A1 19860611 (FR)

Application
EP 85402060 A 19851023

Priority
FR 8417373 A 19841114

Abstract (en)

A container for packaging tablets, dragees, pills and similar articles at great speed. It comprises a receptacle 1 and a lid 2 which can slide. The lid 2 has at least one guide and holding means 15 which is capable of being elastically deformable. The receptacle has penetration means 19 and 20 ensuring its insertion into the lid, and at least one guide means 21 interacting with the guide and holding means 19 and complementing the latter. After filling and assembly, sliding of the lid with respect to the receptacle ensures, at the moment of use, the opening of a dispensing channel 9. This container is useful especially in the medical, dietetic and food sphere. <IMAGE>

Abstract (fr)

La présente invention a trait à un boîtier pour le conditionnement de comprimés, dragées, pillules et articles analogues à grande vitesse. Il comprend un réceptacle 1 et un couvercle 2 pouvant coulisser. Le couvercle 1 présente au moins un moyen de guidage et de maintien 15 qui est susceptible d'être élastiquement déformable. Le réceptacle présente des moyens de pénétration 19 et 20 assurant son insertion dans le couvercle, et au moins un moyen de guidage 21 coopérant avec le moyen de guidage et de maintien 19 et complémentaire de celui-ci. Après remplissage et assemblage, le coulisser du couvercle par rapport au réceptacle assure, au moment de l'emploi, l'ouverture d'une gorge de distribution 9. Ce boîtier est utile notamment dans le domaine médical, diététique et alimentaire.

IPC 1-7
B65D 83/04

IPC 8 full level
B65D 83/04 (2006.01)

CPC (source: EP)
B65D 83/0481 (2013.01); **B65D 2583/0454** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] US 3397770 A 19680820 - HOWARD CHARLES S, et al
- [A] US 3244321 A 19660405 - MALCOLM NEEDHAM FREDERICK, et al
- [A] US 2877927 A 19590317 - KING JR BUFORD M
- [A] FR 2139810 A1 19730112 - STARKERMANN PAUL ET CO

Designated contracting state (EPC)
BE DE FR IT LU NL

DOCDB simple family (publication)
EP 0184474 A1 19860611; ES 296166 U 19870801; ES 296166 Y 19880216; FR 2573049 A1 19860516; FR 2573049 B1 19870925

DOCDB simple family (application)
EP 85402060 A 19851023; ES 296166 U 19851107; FR 8417373 A 19841114